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Z A P I S N I K 

 
19. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 30. januarja 2025, ob 
16. uri v sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
Sejo je vodil ALEŠ BRŽAN, župan 
 
Pred začetkom seje so se svetniki, na predlog župana, z minuto molka poklonili preminulim 
rudarjem v nesreči rudnika v Velenju. 
 
Prisotnost: 

 
- od 33 članov občinskega sveta je bilo na seji prisotnih 27 članov, in sicer:  

 
Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca 
Kačinari, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Duško Madžarović, 
mag. Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, mag. Patrik 
Peroša, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, 
Nevenka Stanić Ristović, Jadranka Šturm Kocjan, Dražen Vidaković in Roberta Vincoletto. 
 
Odsotni člani:  
Matej Kralj, Mirjam Lemut, Boris Popovič, Janez Starman, Mario Steffè in Lana Udoni. 
 
Za sklepčnost občinskega sveta je potrebna prisotnost večine članov, to je najmanj 17 članov. 
Predsedujoči je ugotovil, da je ob pričetku seje prisotnih 27 članov. Občinski svet je bil tako 
sklepčen in je lahko pričel z delom. 

 
Na seji so bili prisotni še direktorica občinske uprave Irena Kocjančič, predstavniki Službe za 
odnose z javnostmi, predstavniki Službe za občinski svet in krajevne skupnosti, pristojni 
poročevalci pri točkah dnevnega reda, Jože Kržišnik, občan, Žarko Pejčić, občan, Andrej Tuljak, 
občan, Ivan Pavlič, občan in Pika Ražman, občanka ter mediji (Primorske novice, Radio Koper, 
Radio Capodistria in TV Koper). 

 
XXX 

 
DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

 
Predlog dnevnega reda in njegovo razširitev so člani občinskega sveta prejeli.  
 
Prejeli so tudi predlog mag. Alana Medveša, mag. Patrika Peroše in Jadranke Šturm Kocjan, 
članov občinskega sveta, za razširitev predloga dnevnega reda s točko:  
 
»Stanje v Javnem podjetju – azienda pubblica Marjetica Koper, d.o.o.-s.r.l.« 
 
Mag. Alan Medveš, član občinskega sveta, je v imenu predlagateljev umaknil predlog za razširitev 
predloga dnevnega reda. 
 
Razpravljal je Ermin Huremović, član občinskega sveta. 

 

1 
PREDLOG 
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Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (27 prisotnih – 18 za, 9 proti) naslednji 
 

d n e v n i  r e d : 
 

1. Potrditev Zapisnika 18. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 19. 
decembra 2024 
 

2. Predlog Odloka o posebni rabi javnih površin v Mestni občini Koper – druga obravnava 
 

3. Predlog Odloka o dodelitvi finančne pomoči za odpravo posledic škode ob neurjih s 
poplavami v letu 2024 – prva obravnava s predlogom za skrajšani postopek 
 

3/1Poročilo o poskusnem obratovanju sistema za sušenje komunalnega blata na CČN Koper 
 

3/2 Informacije o postopku imenovanja direktorja Javnega podjetja-Azienda pubblica 
Marjetica Koper d.o.o.-s.r.l.  

 
4. Predlog Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen storitev javne službe ravnanja s 

komunalnimi odpadki v Mestni občini Koper in občini Ankaran za obdobje 2025 - 2027 
 

5. Predlog Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev javne službe 
odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v Mestni občini Koper in 
občini Ankaran za obdobje 2025 - 2027 
 

6. Predlog Sklepa o določitvi cen programov predšolske vzgoje v javnih vrtcih Mestne 
občine Koper  
 

7. Predlog Sklepa o določitvi višine denarnega dela priznanja Mestne občine Koper – 
»Priznanje 15. maj« za leto 2025 
 

8. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja  
 

9. Vprašanja, pobude in odgovori članom občinskega sveta 
 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Vlado 

Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise 
Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, 
Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: Ermin Huremović, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Zoran Pavić, Anja Pečič, Anna Poropat, 

Stefanija Rajčić Sedlarević, Nevenka Stanić Ristović, Dražen Vidaković 
 

Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKA 18. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE KOPER Z 
DNE 19. DECEMBRA 2024 

 
Predlog zapisnika so člani občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče.  
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE POTRDIL (27 prisotnih – 18 za, 0 proti) Zapisnik 18. 
redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 19. decembra 2024, v 
predloženem besedilu. 
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ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Vlado 
Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise 
Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, 
Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 2 
 

PREDLOG ODLOKA O POSEBNI RABI JAVNIH POVRŠIN V MESTNI OBČINI KOPER  
– DRUGA OBRAVNAVA 

 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
   

- Odboru za gospodarske javne službe in promet, 
- Odboru za finance in gospodarstvo, 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja  
RAFKO KLINAR, vodja Urada za gospodarske javne službe, okolje in promet 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 18 za, 9 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Odloka o posebni rabi javnih površin 
v Mestni občini Koper, v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Vlado 

Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise 
Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, 
Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: Ermin Huremović, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Zoran Pavić, Anja Pečič, Anna Poropat, 

Stefanija Rajčić Sedlarević, Nevenka Stanić Ristović, Dražen Vidaković 
 

Ad 3 
 

PREDLOG ODLOKA O DODELITVI FINANČNE POMOČI ZA ODPRAVO POSLEDIC ŠKODE OB 
NEURJIH S POPLAVAMI V LETU 2024 – PRVA OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA  

SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC:  

- kot predstavnik predlagatelja 
IGOR RAKAR, vodja Medobčinske službe za zaščito, reševanje in varstvo okolja 
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Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 27 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Odloka o dodelitvi finančne 

pomoči za odpravo posledic škode ob neurjih s poplavami v letu 2024 v prvi 
obravnavi. 
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca 

Kačinari, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Duško 
Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Patrik Peroša, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto 
Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Jadranka Šturm Kocjan, Dražen 
Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da občinski svet takoj nadaljuje z drugo 
obravnavo, je Občinski svet Mestne občine Koper SPREJEL (26 prisotnih – 26 za, 0 proti) 
naslednji 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo predloga 
Odloka o dodelitvi finančne pomoči za odpravo posledic škode ob neurjih s poplavami v 
letu 2024. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca 

Kačinari, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Duško 
Madžarovič, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, Patrik 
Peroša, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna 
Softić, Nevenka Stanić Ristović, Jadranka Šturm Kocjan, Dražen Vidaković, Roberta 
Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 27 za, 0 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Odloka o dodelitvi finančne pomoči 
za odpravo posledic škode ob neurjih s poplavami v letu 2024, v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca 

Kačinari, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Duško 
Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Patrik Peroša, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto 
Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Jadranka Šturm Kocjan, Dražen 
Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
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Ad 3/1 
 

POROČILO O POSKUSNEM OBRATOVANJU SISTEMA ZA SUŠENJE KOMUNALNEGA BLATA 
NA CČN KOPER 

 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 
 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
DAVOR BRIŠEVAC, direktor Javnega podjetja - Azienda publica Marjetica  
Koper d.o.o.-s.r.l. 

 
Gospod Jože Kržišnik, predstavnik Civilne iniciative Javno, je župana zaprosil, da bi sodeloval v 
razpravi. Župan je v skladu z drugim odstavkom 41. člena Poslovnika občinskega sveta predlagal 
občinskemu svetu, da o tem odloči.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 26 za, 1 proti ) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet daje besedo Jožetu Kržišniku, predstavnik Civilne iniciative Javno. Razprava 
lahko traja največ 5 minut. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca 

Kačinari, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Gabrijela Kukovec Pribac, Duško Madžarovič, Alan 
Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, Patrik Peroša, 
Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, 
Nevenka Stanić Ristović, Jadranka Šturm Kocjan, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: Vlado Krivec 
 
V razpravi so sodelovali: mag. Alan Medveš, Jadranka Šturm Kocjan, Jasna Softić, Zoran Pavić, 
mag. Patrik Peroša in Vlado Krivec, člani občinskega sveta. 
 

XXX 
 
Župan je v skladu z drugim odstavkom 5. člena Poslovnika občinskega sveta Mestne občine 
Koper, člane občinskega sveta in javnost seznanil, da bo del seje, zaradi razjasnitve nekaterih 
okoliščin in dejstev glede vsebine obravnavane točke, potekal brez navzočnosti javnosti. 
 
V razpravi so sodelovali: Davor Briševac, direktor Javnega podjetja - Azienda publica Marjetica 
Koper d.o.o.-s.r.l., Alan Peroša, vodja Sektorja kanalizacija, Marjetica Koper d.o.o.-s.r.l ter 
Jadranka Šturm Kocjan, mag. Alan Medveš, Zoran Pavić, Matjaž Čok in Astrid Del Ben, člani 
občinskega sveta. 
 

XXX 
 
Po zaključeni razpravi je župan člane občinskega sveta obvestil, da je nadaljevanje seje ponovno 
javno. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 18 za, 0 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper se je seznanil s Poročilom o poskusnem obratovanju 
sistema za sušenje komunalnega blata na CČN Koper, z dne 28. 1. 2025 in predlaga 
vodstvu javnega podjetja Marjetica Koper d.o.o.-s.r.l., da v naslednjih mesecih pripravi 
podrobnejše poročilo o reševanju sistemov za sušenje komunalnega blata. 
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ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Vlado 

Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise 
Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, 
Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 3/2 
 

INFORMACIJE O POSTOPKU IMENOVANJA DIREKTORJA JAVNEGA PODJETJA-AZIENDA 
PUBBLICA MARJETICA KOPER D.O.O.-S.R.L.  

 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 
 
Gospod Jože Kržišnik, predstavnik Civilne iniciative Javno, je župana zaprosil, da bi sodeloval v 
razpravi. Župan je v skladu z drugim odstavkom 41. člena Poslovnika občinskega sveta predlagal 
občinskemu svetu, da o tem odloči.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 21 za,  4 proti ) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet daje besedo Jožetu Kržišniku, predstavnik Civilne iniciative Javno. Razprava 
lahko traja največ 2 minuti. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani 

Kamenčić, Nik Kramar, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Zoran 
Pavić, Anja Pečič, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto 
Scheriani, Nevenka Stanić Ristović, Jadranka Šturm Kocjan, Dražen Vidaković, Roberta 
Vincoletto 

 
PROTI: Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Romeo Palčič, Patrik Peroša 
 
POROČEVALKA: 

- kot predstavnica predlagatelja 
ASTRID DEL BEN, namestnica predsednika Nadzornega sveta Javnega podjetja -
Azienda pubblica Marjetica Koper d.o.o.-s.r.l.,  

 
Pred razpravo je uvodno besedo podal Aleš Bržan, župan. 
 
V razpravi so sodelovali: mag. Alan Medveš, mag. Patrik Peroša, Jadranka Šturm Kocjan, Jasna 
Softić, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič in Astrid Del Ben, člani občinskega sveta 
 
Pred glasovanjem sta mag. Alan Medveš in Alberto Scheriani, člana občinskega sveta, podala 
obrazložitev glasu. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 13 za, 3 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper se je seznanil z Informacijami o postopku imenovanja 
direktorja Javnega podjetja-Azienda pubblica Marjetica Koper d.o.o.-s.r.l. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Gabrijela 

Kukovec Pribac, Duško Madžarovič, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Vesna 
Rebec, Alberto Scheriani, Roberta Vincoletto 
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PROTI: Alan Medveš, Patrik Peroša, Jadranka Šturm Kocjan 
 

Ad 4 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI ELABORATA O OBLIKOVANJU CEN STORITEV JAVNE 
SLUŽBE RAVNANJA S KOMUNALNIMI ODPADKI V MESTNI OBČINI KOPER IN OBČINI 

ANKARAN ZA OBDOBJE 2025 - 2027 
 

Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet in 
- Odboru za finance in gospodarstvo  

 
POROČEVALKA: 

- kot predstavnica predlagatelja 
KSENIJA SEDMAK, vodja Sektorja ravnanja z odpadki, Marjetica Koper d.o.o.-s.r.l. 

 
Gospod Jože Kržišnik, predstavnik Civilne iniciative Javno, je župana zaprosil, da bi sodeloval v 
razpravi. Župan je v skladu z drugim odstavkom 41. člena Poslovnika občinskega sveta predlagal 
občinskemu svetu, da o tem odloči.  
 
Občinski svet NI SPREJEL (24 prisotnih – 9 za,  11 proti ) naslednjega 
 

S K L E P A 
 
Občinski svet daje besedo Jožetu Kržišniku, predstavnik Civilne iniciative Javno. Razprava 
lahko traja največ 3 minut. 
 
ZA: Jure Colja, Mateja Hrvatin Kozlovič, Zoran Pavić, Anja Pečič, Anna Poropat, Stefanija 

Rajčić Sedlarević, Alberto Scheriani, Jadranka Šturm Kocjan, Dražen Vidaković 
 
PROTI: Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mojca Kačinari, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, 

Duško Madžarovič, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Vesna Rebec, Jasna Softić 
 
V razpravi so sodelovali: Ermin Huremovič in mag. Patrik Peroša, člana občinskega sveta ter 
Ksenija Sedmak, vodja Sektorja ravnanja z odpadki, Marjetica Koper d.o.o.-s.r.l. in Davor 
Briševac, direktor Javnega podjetja - Azienda publica Marjetica Koper d.o.o.-s.r. 
 
Pred glasovanjem o predlaganem sklepu so obrazložitev glasu podali: Alberto Scheriani, mag. 
Alan Medveš, mag. Patrik Peroša in Mojca Kačinari, člani občinskega sveta. 
 
I.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 14 za, 10 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o potrditvi Elaborata o 
oblikovanju cen storitev javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki v Mestni občini 
Koper in Občini Ankaran za obdobje 2025-2027, št. 12/009-25, december 2024, v 
predloženem besedilu. 
 
ZA: Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Vlado Krivec, 

Gabrijela Kukovec Pribac, Duško Madžarovič, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, 
Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Roberta Vincoletto 
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PROTI: Jure Colja, Ermin Huremović, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Alan Medveš, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Dražen Vidaković 

 
II. 
 
Razpravljali so: mag. Alan Medveš, Mateja Hrvatin Kozlovič, Vesna Rebec, Jadranka Šturm Kocjan 
in mag, Patrik Peroša, člani občinskega sveta 
 
Pred glasovanjem sta obrazložitev glasu podala mag. Alan Medveš in Mateja Hrvatin Kozlovič, 
člana občinskega sveta 
 
Občinski svet NI SPREJEL (25 prisotnih – 2 za, 15 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 

1. Občinski svet Mestne občine Koper pričakuje, da bo Javno podjetje – Azienda 
Pubblica Marjetica Koper, d. o. o. - s. r. l. za naslednja tri leta zamrznilo dvig plač 
upravi, sredstva, ki bi jih sicer namenilo plačam zaposlenih v upravi podjetja, pa 
naj nameni dvigu plač zaposlenim po kolektivni pogodbi komunalne dejavnosti. 

2. Ta sklep velja takoj. 
 
ZA: Duško Madžarovič, Lise Okoren 
 
PROTI: Jure Colja, Astrid Del Ben, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani Kamenčić, Nik Kramar, 

Alan Medveš, Jan Muženič, Zoran Pavić, Anja Pečič, Anna Poropat, Stefanija Rajčić 
Sedlarević, Alberto Scheriani, Jadranka Šturm Kocjan, Dražen Vidaković 

 
Ad 5 

 
PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI ELABORATA O OBLIKOVANJU CEN IZVAJANJA STORITEV 
JAVNE SLUŽBE ODVAJANJA IN ČIŠČENJA KOMUNALNE IN PADAVINSKE ODPADNE VODE V 

MESTNI OBČINI KOPER IN OBČINI ANKARAN ZA OBDOBJE 2025 - 2027 
 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet in 
- Odboru za finance in gospodarstvo 

 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
ALAN PEROŠA, vodja Sektorja kanalizacija, Marjetica Koper d.o.o.-s.r.l 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 13 za, 9 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o potrditvi Elaborata o 
oblikovanju cen storitev javne službe odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske 
odpadne vode v Mestni občini Koper in Občini Ankaran za obdobje 2025-2027, št. 
12/011-25, januar 2025, v predloženem besedilu. 
 
ZA: Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Vlado Krivec, 

Gabrijela Kukovec Pribac, Duško Madžarovič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Vesna Rebec, 
Alberto Scheriani, Jasna Softić, Roberta Vincoletto 
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PROTI: Jure Colja, Ermin Huremović, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Zoran Pavić, Anja Pečič, Anna 

Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Dražen Vidaković 
 

Ad 6 
 

PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI CEN PROGRAMOV PREDŠOLSKE VZGOJE V JAVNIH VRTCIH 
MESTNE OBČINE KOPER  

 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti in  
- Odboru za finance in gospodarstvo  

 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
TIMOTEJ PIRJEVEC, vodja Urada za družbene dejavnosti 

 
Razpravljali so: Jure Colja, mag. Alan Medveš, Zoran Pavić in Jasna Softić, člani občinskega sveta 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 13 za, 12 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o določitvi cen programov 
predšolske vzgoje v javnih vrtcih Mestne občine Koper, v predloženem besedilu. 
 
ZA: Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Vlado Krivec, 

Gabrijela Kukovec Pribac, Duško Madžarovič, Jan Muženič, Lise Okoren, Vesna Rebec, 
Alberto Scheriani, Jasna Softić, Roberta Vincoletto 

 
 
PROTI: Jure Colja, Ermin Huremović, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Alan Medveš, Zoran Pavić, Anja 

Pečič, Patrik Peroša, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Jadranka Šturm Kocjan, 
Dražen Vidaković 

 
Ad 7 

 
PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI VIŠINE DENARNEGA DELA PRIZNANJA MESTNE OBČINE 

KOPER – »PRIZNANJE 15. MAJ« ZA LETO 2025 
 

Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 
 

Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
- Odboru za finance in gospodarstvo 

 
POROČEVALKA: 

- kot predstavnica predlagatelja 
mag. GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, predsednica Komisije za priznanja in nagrade 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 24 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 
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Za leto 2025 se določi znesek denarne nagrade kot sestavnega dela Priznanja Mestne 
občine Koper - "Priznanje 15. maj" v višini 5.000,00 € (pettisoč evrov) neto. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca 

Kačinari, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Duško 
Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Zoran Pavić, Anja Pečič, Patrik 
Peroša, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna 
Softić, Jadranka Šturm Kocjan, Dražen Vidaković 

 
PROTI: / 
 

Ad 8 
 

PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA  
 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 
 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
mag. PATRIK PEROŠA, podpredsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja 

 
Razpravljal ni nihče. 
 

I.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (22 prisotnih – 14 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Nino Primc se razreši funkcije članice Sveta Javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 
Osnovna šola Istrskega odreda Gračišče - predstavnice ustanoviteljice, ker je podala 
odstopno izjavo. 
 
ZA: Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Vlado Krivec, 

Gabrijela Kukovec Pribac, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, 
Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Jadranka Šturm Kocjan 

 
PROTI:  / 
 

II. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 15 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Za članico Sveta Javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Istrskega odreda 
Gračišče - predstavnico ustanoviteljice, se za preostali del mandata imenuje Jasmino 
Fantinič. 
 
ZA: Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Vlado Krivec, 

Gabrijela Kukovec Pribac, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, 
Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Jadranka Šturm Kocjan 

 
PROTI: / 
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Ad 9 
 

VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 
 
Odgovore so člani občinskega sveta prejeli. 
 
NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE: 
 
mag. ALAN MEDVEŠ, član občinskega sveta: 
 
Nedavno od tega smo v medijih zasledili prispevek, na RTV-ju, glede radarjev, učinkov novih 
radarjev v Kopru, ki so baje pozitivni, ampak v tistem prispevku je bilo tudi govora o ponarejenih 
dovolilnicah in preprodaji teh dovolilnic po spletu.  
 
V navezavi s tem, seveda, ker taka zgodba lahko povzroči tudi oškodovanje javnega podjetja 
Marjetica, ki je izdajatelj, inkaser teh abonmajev, se je pojavila tudi v javnosti, sicer nepreverjena 
informacija, da naj bi Medobčinsko redarstvo spreminjalo izrečene globe v opozorila, po 
posredovanju funkcionarjev, bodisi občinskih, bodisi državnih.  
 
V povezavi s tem, prosim, da do naslednje seje občinskega sveta Medobčinsko redarstvo pripravi 
poročilo, koliko je bilo v tem mandatu izrečenih glob za cestno – prometne prekrške, da javna 
služba Marjetice, ki izdaja globe za nepravilno parkiranje, prav tako pripravi poročilo glede 
kazni oz. glob za nepravilno parkiranje in, ne rabi poimensko, ampak številčno, koliko je takih 
glob, ki so se spremenile v opozorila in z razlogi zakaj.  
 
Na osnovi teh podatkov bomo potem opravljali dodatno morebitno poglobljeno razpravo in 
ugotavljanje kaj se dogaja.  
 
JURE COLJA, član občinskega sveta: 
 
Gre za vprašanje, ki sem ga prejel od znanca iz Semedele, pa se vnaprej opravičujem, če je ta 
podatek že javno dostopen, nisem uspel preveriti, in sicer če je, če se da kje videti rezultate 
glasovanja predlogov participativnega proračuna. Ta znanec, ki me to sprašuje, je bil aktivno 
vključen v izdelavo enega od predlogov, njega in še nekatere pa zanima, kje se da videti točne 
rezultate, torej koliko glasov je kateri projekt oz. katera pobuda prejela.  
 
JADRANKA ŠTURM KOCJAN, članica občinskega sveta: 
 
Ja, hvala lepa. Gotovo ste slišali, da je v javnosti precej vznemirilo, vznemirili podatki, da imajo 
nekatere občine za svojega častnega župana, še vedno Benita Mussolinija in dobila sem podatek, 
da je tudi v Kopru imel ta častni naziv, takrat, ko se je to podeljevalo pred sto leti, leta 1924, so 
namreč vsa mesta skoraj imela to častno meščanstvo. Ker ne bi želela živeti v občini, kjer je še 
vedno Mussolini častni občan, predlagam, da Mestna občine Koper naredi vse, kar je potrebno, 
da se v primeru ugotovitve, da je Mussolini še vedno častni občan Kopra, to točko čim prej uvrsti 
na dnevni red s predlogom odvzetja tega naziva. Hvala. In to čim prej, prosim. 
 
ERMIN HUREMOVIĆ, član občinskega sveta: 
 
Ja, upam, da sem zadnji. Mi vas ponovno pozivamo, da razmislite o temu, da skličete izredno sejo 
na račun čistilnice oz. sušilnice blata, pa da naredimo enkrat temu res konec, da se ne vleče spet 
do januarja naslednje leto, ko bomo spet se spraševali, zakaj ni delala, zakaj dela, pa ne dela, pa 
dela, ampak ne tako kot želimo in da dobimo vse odgovore na vprašanja. 
 
mag. PATRIK PEROŠA, član občinskega sveta: 
 
PISNO: 
 
VPRAŠANJE IN POBUDA – OMEJITEV TRANZITNEGA PROMETA NA LOKALNIH CESTAH 
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V Mestni občini Koper se na lokalnih cestah vsako turistično sezono srečujemo s številnimi 
turisti, ki te ceste izkoriščajo za izogibanje plačilu vinjete. Kolikor je meni znano, nobena od 
dosedanjih pobud ali ponujenih rešitev ni dosegla svojega namena, kar pomeni, da lokalno 
prebivalstvo bo tudi letošnjo sezono trpelo zaradi povečanega tranzitnega prometa. Zanima me, 
kaj je bilo v tem in prejšnjem mandatu občinskega sveta storjenega glede te problematike? 
Kakšni ukrepi so bili sprejeti in implementirani ter ali so bili njihovi učinki tudi merjeni? 
 
Obenem podajam pobudo za razmislek o uvedbi rešitve, podobne italijanskemu sistemu "Zona 
Traffico Limitato" (ZTL), ki ga poznajo tudi nekatere druge države EU za omejevanje prometa v 
mestnih jedrih. Predlagam, da se preuči možnost uvedbe video prepoznave registrskih tablic na 
občinskih cestah, kjer tranzitni promet povzroča prometni kaos. Takšen sistem se že uspešno 
uporablja na nekaterih plačljivih parkiriščih v Sloveniji in bi lahko predstavljal učinkovit pristop 
tudi pri reševanju tega izziva. 
 
Vozniki brez dovoljenja za prehod bi v turistični sezoni prejeli denarno kazen, medtem ko bi 
lokalni prebivalci, ki imajo na tem območju svoje domovanje, prejeli brezplačna dovoljenja za 
prehod. Obiskovalcem bi omogočili pridobitev začasnega dovoljenja prek aplikacije – bodisi 
plačljivo bodisi brezplačno, odvisno od narave obiska. Takšna rešitev bi verjetno pripomogla k 
bolj urejenemu prometu, zaščiti lokalnega okolja in izboljšanju kakovosti življenja prebivalcev. 
 
VPRAŠANJE - SVETOVALCI 
 
Prosil bi za podatek o vseh profesionalnih in neprofesionalnih svetovalcih župana v tem 
mandatu, tako tistih, ki so še aktivni, kot tudi tistih, ki so svojo funkcijo že zaključili. Za vsakega 
svetovalca naj bodo navedeni naslednji podatki: datum začetka opravljanja funkcije, datum 
zaključka (če je relevantno), opis delokroga, morebitne posebne zadolžitve ali področja, za 
katera so bili oziroma so odgovorni, ter informacija o tem, ali so za svoje delo plačani (vrsta in 
trajanje zaposlitve oz. pogodbenega razmerja, sejnine ipd.). Prav tako prosim, da se navede 
kakšen je bil njihov doprinos oziroma kateri rezultati njihovega dela se lahko štejejo kot 
pomembni, uspešni ali koristni za občanke in občane. V luči transparentnosti prosim, da se 
navedene osebe objavijo na spletni strani občine. 
 
VPRAŠANJE - KOMISIJE 
 
Prosil bi za podatek o vseh komisijah, ki jih je župan imenoval v tem mandatu, tako tistih, ki so še 
aktivne, kot tudi tistih, ki so že zaključile svoje delo. Za vsako komisijo naj bodo navedeni 
naslednji podatki: seznam imenovanih članov, datum ustanovitve komisije, datum prenehanja 
delovanja (če je relevantno), opis nalog in zadolžitev, morebitne posebne zadolžitve ali projekti, 
s katerimi se je komisija ukvarjala oziroma se še ukvarja, ter informacija o tem, ali so člani 
komisije za svoje delo plačani (vrsta in trajanje zaposlitve oz. pogodbenega razmerja, sejnine 
ipd.). Prav tako prosim, da se navede kakšen je bil doprinos komisije oziroma kateri rezultati 
njenega dela se lahko štejejo kot pomembni, uspešni ali koristni za občanke in občane. V luči 
transparentnosti prosim, da se navedene komisije  in njene člane / članice objavi na spletni 
strani občine. 
 
VPRAŠANJE - RAZPIS ŠPORT 
 
Pri pregledu objave javnih razpisov za sofinanciranje športnih programov v Mestni občini Koper 
od leta 2020 do leta 2025 (tabela spodaj) se ugotavlja, da se je časovni okvir od sprejema 
proračuna do datuma objave razpisa praktično podvojil. Glede na dobo digitalizacije, ki bi lahko 
pospešila in optimizirala postopke, bi bilo pričakovano, da se procesi poenostavijo in postanejo 
bolj učinkoviti. Vendar podatki kažejo ravno nasprotno – postopki se podaljšujejo, kar povzroča 
negotovost med prijavitelji, otežuje načrtovanje športnih programov, predvsem pa podaljšuje 
obdobje do objave rezultatov razpisov in posledično izplačil sofinanciranja (predvidoma maja ali 
celo junija). 
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Razpis 
za leto 

Potrjen proračun 
(*začasno financiranje) 

Objavljen razpis Sklep župana Razlika v dneh 
objava / 
proračun 

2020 19. december 19 10. januar - 4 dni 22 

2021 29. december 20 15. januar - 10 dni 17 

2022 23. december 21 21. januar - 7 dni 29 

2023 12. december 22* 3. februar - 7 dni 53 

2024 21. december 23 9. februar - 8 dni 50 

2025 19. december 24 naj bi 31. januar ?? 43 

(v letih 2020-2022 objavljeno povprečno 23 dni po proračunu, 2023-2025 pa 49 dni) 
 
V luči sodobnih tehnoloških rešitev bi bilo smiselno razmisliti o uvedbi digitalnih platform, ki bi 
omogočile hitrejšo obdelavo prijav, večjo transparentnost in enostavnejši dostop do informacij. 
Občina bi s tem ne le skrajšala postopke, temveč tudi izboljšala uporabniško izkušnjo za športna 
društva in organizacije, ki so od teh sredstev precej odvisne. 
 
Ker se vsi postopki dejansko še vedno vodijo "peš", evalvacijo razpisov in izračune višine 
sofinanciranj izvaja zgolj ena oseba (po meni dostopnih podatkih), me zanima, ali so sprejeti 
oziroma načrtovani strateški ukrepi za primer, če ta oseba ne bi več opravljala tega dela? Kdo bi 
v tem primeru prevzel to področje? Ali ima kdo drug to znanje in dostop do vseh potrebnih 
informacij? Je bil že opravljen prenos znanja in izkušenj, da bi bila zagotovljena kontinuiteta 
postopkov v primeru kakršnih koli nenadnih (nepričakovanih) sprememb? 
 
Glede na to, da se že 5 - 6 let govori o digitalni transformaciji razpisov (ne samo na področju 
športa), me zanima, kaj konkretno je bilo do zdaj narejeno. Prosimo za podrobno poročilo, ki naj 
vključuje vse javno dostopne in relevantne dokumente ter jasno navede osebo oziroma osebe, ki 
so odgovorne za to področje. Prav tako naprošam, da se priloži terminski načrt predvidenih 
aktivnosti s časovnico, ki bo jasno opredeljevala, kdaj naj bi se postopki digitalno nadgradili in s 
tem izboljšali javni servis. 
 
VPRAŠANJE - POGOJI, MERILA IN NORMATIVI ZA VREDNOTENJE ŠPORT 
 
Dne 31. januarja 2025 naj bi bil objavljen javni razpis za sofinanciranje športnih programov v 
Mestni občini Koper za leto 2025. Ključni sestavni del razpisa predstavlja dokument "Pogoji, 
merila in normativi za vrednotenje športnih programov v Mestni občini Koper", ki določa okvir 
za ocenjevanje in vrednotenje prijavljenih športnih programov ter posledično razdelitev javnih 
sredstev v okviru sprejetega proračuna. 
 
V zvezi s tem se poraja več vprašanj o postopku priprave tega dokumenta. Kdo je bil odgovoren 
za njegovo oblikovanje, dopolnjevanje in morebitne spremembe? Pomembno je razumeti, ali je 
priprava potekala izključno znotraj občinske uprave ali so bile v proces vključene tudi strokovna 
in ali zainteresirana javnosti. 
 
Posebno pozornost je treba nameniti vprašanju vključenosti civilne športne sfere, kot so Športna 
zveza Koper, izvajalci letnega programa športa in zainteresirana športna javnost. Ali so imeli ti 
deležniki možnost vpogleda v dokument in podaje pripomb nanj, še preden je bil dokončno 
sprejet in objavljen? Če je takšna možnost obstajala, prosim za podatek, kdaj in kje je potekalo 
posvetovanje, ter naprošam za seznam podanih predlogov in pojasnilo, kateri so bili upoštevani 
in kateri zavrnjeni, skupaj s strokovno obrazložitvijo zavrnjenih pobud. 
 
Če javnost in ključni deležniki niso bili vključeni v pripravo dokumenta ali vsaj v možnost 
podajanja komentarjev nanj, me zanima, kakšni so razlogi za takšen netransparenten in 
izključujoč pristop. V kontekstu zagotavljanja transparentnih postopkov, učinkovitega javnega 
servisa, spoštovanja načel dobrega upravljanja ter spodbujanja participativne demokracije in 
vključevanja civilne družbe bi bilo pričakovano, da se tovrstni dokumenti oblikujejo v 
sodelovanju z (najmanj) izvajalci letnega programa športa – torej tistimi, ki neposredno 
soustvarjajo šport in telesno dejavnost v občini ter s tem pomembno prispevajo k telesnemu in 
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duševnemu zdravju občank in občanov. S tem bi se obenem okrepilo zaupanje javnosti v 
delovanje občinske uprave ter omogočilo odgovorno in smotrno upravljanje javnih sredstev. 
Ker gre za ključni dokument, ki vpliva na delovanje številnih športnih organizacij v občini, je 
potrebno zagotoviti preglednost postopka njegovega nastanka. Zato naprošam za podrobno 
pojasnilo celotnega procesa priprave, vključno s konkretnimi podatki o odgovornih osebah, 
posvetovanjih ter sprejetih ali zavrnjenih predlogih. 
 
POBUDA KLUBA ČLANOV SD-OLJKA-LEVICA 
  
Že dlje časa opažamo, da odgovori na vprašanja in pobude občinskih svetnic in svetnikov 
pogosto prispejo šele na dan seje. Ne razumemo, zakaj tega ni mogoče urediti vnaprej, saj deluje, 
kot da so namerno poslani v zadnjem trenutku, kar onemogoča pravočasno obravnavo in 
morebitne pripombe. Zato predlagamo, da se ta večletna praksa spremeni in da se odgovori v 
prihodnje priložijo že ob sklicu seje, skupaj z ostalim gradivom. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 19.30. 
 
 
 

SLUŽBA ZA OBČINSKI SVET IN 
KRAJEVNE SKUPNOSTI 

  
ŽUPAN 

Vodja  Aleš Bržan 
Alenka Plahuta   

   
 


